
Besluitenlijst auditcommissie pagina 1 27 januari 2020

Besluitenlijst Auditcommissie 27 januari 2020
Aanwezig: 

- Leden: Aart Klompenhouwer (voorzitter), Matthias Blankesteijn, Jacqueline 
Doppenberg, Hilbrand Rozema, Wim van Veelen; 

- Adviseurs: Wim Oosterwijk (wethouder), Roy Lindeboom (controller);
- Arjan Verwoert (BDO accountants);
- Herbert ter Beek (Rekenkamercommissie);
- Aline Verhoef-Franken (griffier).

Afwezig: -

nr Onderwerp

1. Opening en vaststelling 
agenda

De agenda wordt vastgesteld. 

2. Vaststellen besluiten-
lijst 25 november 2019.

De besluitenlijst is vastgesteld en openbaar.
Nav: de commissie vraagt naar de maandrapportage, deze is 
niet meer verschenen maar de commissie vindt dit wel van 
belang. Afgesproken wordt dat het saldo t/m januari alsnog 
komt en dat de rapportage in het vervolg weer verschijnt. Dit 
mag met een beperkte toelichting, het gaat om de stand van 
zaken.

3. Managementletter 
accountant

Accountant Arjan Verwoert geeft aan dat hij in het 
algemeen een verbetering ziet (oa bij uitbreiding VIC, 
autorisering), maar dat deze beperkt is. De vraag is welk 
ambitieniveau de organisatie heeft voor interne beheersing 
en welke formatie of middelen daarvoor beschikbaar zijn. 
Ten aanzien van het sociaal domein is er grote zorg, door 
incomplete dossiers. Dossiers moeten compleet zijn om de 
controle af te kunnen ronden. De controle kan niet op basis 
van de IC, er is veel extra inzet van accountant nodig om 
stukken boven tafel te krijgen. Nav een vraag van de 
commissie geeft de accountant aan dat de lat niet hoger ligt 
dan vorig jaar; het blijft wel afwachten of een goedkeurende 
verklaring lukt.

Wethouder Oosterwijk geeft aan dat het college bezig is 
met de doorontwikkeling van de organisatie. 
In de voorbereiding voor het ‘In control statement’ van het 
college ligt er een keuze tussen uitvoeren door de eigen 
organisatie of door een derde partij. Er wordt een plan 
opgesteld, de opties worden ook voorgelegd aan de raad. 
Bij de dossiers in het sociaal domein wordt gekeken of er 
wordt ingezet op verbetering bij de behandelend 
medewerkers of op een andere aanpak. 
Ict heeft prioriteit, wellicht kan er in de overgang naar het 
nieuwe gemeentehuis wat meegenomen worden.
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4. Planning p&c cyclus: 
Jaarrekening en 2e 
berap

Afgesproken wordt dat dit jaar de Jaarrekening begin april 
aan de raad wordt aangeboden. Dit is dan zonder een 
verslag en verklaring van de accountant. Er is daarbij een 
risico dat er nog verschillen ontstaan na de 
accountantscontrole De bespreking door de raad kan in mei 
plaatsvinden, waarbij het doel is de bespreking meer op 
inhoud te doen. Het besluit over de vaststelling volgt als de 
accountantsverklaring beschikbaar is. In de auditcommissie 
van september zal teruggeblikt worden op deze nieuwe 
werkwijze.
De 2e berap is kort voor de behandeling van de begroting 
beschikbaar. Eerdere beschikbaarheid is niet mogelijk: de 
septembercirculaire wordt meegenomen en ten opzichte 
van de 1e berap moet er voldoende nieuwe informatie zijn.  
Afgesproken wordt dat de 2e berap in de Begrotingsraad 
wordt geagendeerd (ter bespreking en besluitvorming), 
voorafgaand aan de behandeling van de begroting. Gelet 
op de korte doorlooptijd is agendering in de 
raadscommissie dan niet mogelijk. 

5. Toelichting op 
systematiek van 
reserves/investeringen/
afschrijven/etc.

Roy Lindeboom geeft een toelichting, zie de presentatie in 
de bijlage. Er wordt benadrukt dat het Eigen Vermogen 
geen potje is waaruit je kan investeren, voor investeringen 
is extra lenen noodzakelijk. 
Het is de bedoeling dat er bij de Voorjaarnota een voorstel 
ligt voor investeringen (eigenlijk een herijking van het PRMI) 
voor de jaren tot 2023. Voor de jaren daarna zullen 
investeringen waarschijnlijk uit de uitvoering van de  
Omgevingsvisie volgen.

6. Aanbesteding 
accountantsdiensten

De commissie heeft geen opmerkingen bij het concept-
raadsvoorstel.

7. Rekenkamercommissie
(Jaarplan en 
onderzoeksonderwerp 
2020)

Jaarplan 2020: geen opmerkingen.
Stand van zaken onderzoeken:

- Wonen: is nagenoeg afgerond; de bestuurlijke 
reactie is binnen en de rekenkamercommissie werkt 
aan het nawoord.

- Dienstverlening: de fase van interviews en desk 
research is afgerond.

Onderzoeksonderwerp 2020:
- Er staat een terugkijkonderzoek naar digitale 

veiligheid gepland. Er wordt uitgezocht of er nog een 
pentest door de rekenkamercommissie nodig is, in 
relatie tot de testen die de organisatie zelf al doet.

- De leden hebben in overleg met hun fracties diverse 
onderwerpen aangedragen. Een aantal 
onderwerpen (CO2, aanbestedingen, jeugdhulp) 
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nr Onderwerp
komt te vroeg. Het onderwerp schuldhulpverlening 
lijkt het meest geschikt. Er wordt eerst uitgezocht of 
een onderzoek nog kan bijdragen aan nieuw beleid 
dat voor de 2e helft 2020 gepland staat.

8. Rondvraag en sluiting Voorstel kpi’s: het idee was om deze voorafgaand aan de 
Voorjaarsnota met de auditcommissie te bespreken. Er 
wordt afgesproken dat het voorstel schriftelijk wordt 
voorgelegd. Als er bij (leden van) de commissie behoefte is 
aan bespreking, dan wordt alsnog een overleg gepland.
De vergadering wordt om 22.35 uur gesloten.
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Actiepunten vorige vergaderingen

Onderwerp (datum overleg) Stand van zaken

-


